
Smiltenes pilsētas iedzīvotāju padome 

 

1 
 

 

Protokols Nr.1/24 

2024.gada 20.jūnijā 

Norises vieta: Pils iela 2, Smiltene 

 

Sēde sasaukta: Plkst. 16.00 

 

Piedalās: Smiltenes novada pašvaldības Domes priekšsēdētājs Edgars Avotiņš, izpilddirektors Andris Lapiņš, 

izpilddirektora vietniece Evija Zurģe, saimnieciskās nodaļas vadītājs Ingars Veismanis, Komunikācijas un 

sabiedrisko attiecību nodaļas speciāliste Santa Sinka; 

Iedzīvotāju padomes locekļi: Dzintra Cīrule, Kristaps Kalniņš, Elīna Kubuliņa Vilne, Velga Mālkalne, Jānis 

Mālkalns, Mārīte Miezīte, Sarmis Zauska. 

1. Domes priekšsēdētājs E.Avotiņš iepazīstina ar padomes darba organizācijas principiem. To papildina un 

konkretizē E.Zurģe. Pašvaldības pārstāvji atbild uz jautājumiem. Padomes locekļi iepazīstina ar sevi, 

motivāciju piedalīties padomē. 

2. Padomes priekšsēdētāja, vietnieka un sekretāra vēlēšanas 

Priekšsēdētaja kandidatūru izvirza M. Miezīte.  Viņa pastāsta par savām stiprajām pusēm un kompetencēm, 

kas ļautu viņai veikt šo amatu. 

Kandidatūru izvirza K. Kalniņš, iepazīstinot ar savām kompetencēm, kas ļautu veikt priekšsēdētaja amatu.  

Notiek atklāta balsošana par abiem kandidātiem: 

M.Miezīte – par - 1 balss, pret -5 balsis, atturas – 1. 

K.Kalniņš – par - 4 balsis, pret – 2 balsis, atturas – 1. 

Par priekšsēdētāju tiek ievēlēts K.Kalniņs. 

S.Zauska izvirza savu kandidatūru priekšsēdētāja vietnieka amatam, pastāstot par savu redzējumu padomes 

darbības sistēmiskumam, organizācijai, kā arī par savu līdzšinējo pieredzi. 

Notiek balsošana par S.Zausku; par – 6. balsis, atturas – 1.  

Par vietnieku tiek ievēlēts S.Zauska. 

V.Mālkalne izvirza savu kandidatūr sekretāra amatam. 

Notiek balsošana par kandidāti; 6 balsis par, atturas – 1. 

V.Mālkalne tiek ievēlēta par padomes sekretāri. 

3.  Organizatoriski jautājumi 

K.Kalniņš piedāvā padomei tikties regulāri, vienu reizi trīs nedēļās. Tiek noteikts, ka nākošā tikšanās ir 

10.jūlijs, plkst.18.00, Pils ielā 2, zālē. 

Pārrunājot dažādus padomes darbības uzsākšanas jautājumus, veidojas jautājumu/tēmu loks, ar ko jāstrādā: 
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1) padomes un tās darbības reklamēšana Smiltenes iedzīvotājiem; 

2) saziņas iespējas ar iedzīvotājiem; 

3) padomes locekļu stiprās puses un kompetences, kas var veicināt padomes darbības efektivitāti; 

4) padomes darbības organizēšana – pa tēmām, darba grupas, savstarpējā saziņa. 

Padomes locekļi vienojas izveidot saziņas grupu Whats App, e-pasta adresi saziņai ar iedzīvotājiem, pārdomāt 

vēl kāda kvalitatīva informācijas un komunikācijas kanāla izveidi. Padome vienojas, ka M.Miezīte, ņemot vērā 

lielo pieredzi komunikācijā ar smilteniešiem dažādās mērķgrupās, varētu uzņemties komunikācijas funkcijas 

organizēšanu padomē. 

V.Mālkalne informē, ka vistuvākā iespēja tikties ar Smiltenes iedzīvotājiem ir 20.jūlijs, kad Viedrades kvartālā 

notiks pilsētas svētku pasākums. Jāpārdomā tikšanās formāts, lai sarunā un sadarbībā iesaistītu iedzīvotājus, 

saņemot informāciju par iedzīvotājiem svarīgiem jautājumiem. Tāpat par Smiltenes Kultūras centra iesaisti 

starptautiskā projektā “Baltic Culture Pearls”, kurā galvenās aktivitātes ir saistītas ar iedzīvotāju iesaisti. Tas 

nozīmē, ka padomei jau ir iespējas uzrunāt un tikties ar iedzīvotājiem. 

Lai padomes darbība būtu efektīva, un balstītos uz padomes locekļu stiprajām pusēm un kompetencēm, tiek 

nolemts: 

1) katram izvērtēt un iesniegt darbības jomas, kurās padziļināti darbosies un pārzinās; 

2) savstarpējā saziņā un saziņā ar iedzīvotājiem ievērot lietišķo etiķeti, paust kvalitatīvu un pamatotu 

informāciju. 

 

Sēde tiek slēgta plkst.18.00 

Sēdi vadīja: 

Padomes priekšsēdētājs    

/paraksts/ Kristaps Kalniņš 

 

 

Datums skatāms laika zīmogā 

 

 

 

 


